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Afyonkarahisar’da iki kişinin toplamda 175 bin TL’lik banka hesaplarını
boşaltan 2 hacker (bilgisayar korsanı) Adana ve Kayseri’de yapılan eş
zamanlı operasyonlarla yakalandı.>>3’TE

Afyonkarahisar’da 9
yıl 10 ay hapis cezası
ile aranan bir şahıs
polis tarafından
yakalandı.>>3’TE

Afyon’da kaza
kaza, Erkmen
Mahallesi’nde
bulunan Horan
Parkı'na bağlantı
yolunda
meydana geldi.
>>3’TE

HABERİ 7’DE

Milliyetçi Hareket Partisi MYK Üyesi ve Afyonkarahisar Milletvekili Mehmet Taytak, MHP’li belediye
başkanlarını ve İGM Üyelerini TBMM’de misafir etti. 2024 yılında yapılacak olan yerel seçimlere hazır

olduklarını söyleyen Taytak, “Sayın Genel Başkanımız Salı günkü grup toplantısında ‘Belediye
seçimlerine hazır mısınız’ diye sordu. Biz de orada kendisine ‘Hazırız’ diyerek söz verdik” dedi.

Taytak,“2024yerel
seçimlerehazırız”

14Mayıs genel seçimlerinden
sonra Milliyetçi Hareket Partisi
MYK Üyesi ve Afyonkarahisar

Milletvekili Mehmet Taytak’a yoğun bir
şekilde hayırlı olsun ziyaretleri devam
ediyor. Ülke genelindeki teşkilat ve
belediye başkanlarının yanısıra ilimizden
de hayırlı olsun ziyaretleri kabul eden
Milletvekili Taytak’ı bugünde MHP’li
belediye başkanlarını ve İGM Üyelerini
ziyaret etti. Belediyelerden Sorumlu İl
Başkan Yardımcısı Recep Yaman’ın da
katıldığı ziyarette Milletvekili Taytak mis-
afirlerini mecliste ağırladı. Milletvekili
Taytak, öğle yemeğinin ardından MHP’li
belediye başkanlarını ve İGM Üyelerini
TBMM’de gezdirdi.

TAYTAK, “BELEDİYELERİMİZDE
OYLARIMIZI ARTIRDIK”

MHP’li belediye başkanları ve İGM
Üyelerini ile toplantı salonunda bir
araya gelen Taytak, 2024 yılında yapıla-
cak olan yerel seçimlere hazır olduk-
larını ifade etti. Taytak, “Öncelikle 14 Mayıs
tarihinde Cumhur ittifakı olarak 323 mil-
letvekili ile ve Afyonkarahisarımızda da
Milliyetçi Hareket Partisi'nin bir milletvekili
olarak bizleri Ankara'ya gönderdiniz.
Daha önceki dönemlerdeki seçimlerimi-
zle şimdi sizlerin belediye başkanlığı
yaptığınız beldelerde ve ilçelerde oy
oranımızdan daha yüksek oylar
aldınız.”dedi.
>>8’DE

Patates üreticilerine bitki hastalıklarına karşı uyarı 77Yüzme
kursları
başladı HABERİ 5’TE

Türkiye’nin yerli ve milli gururu TOGG’u
Afyonkarahisar Belediyesi filosuna dâhil eden
Belediye Başkanı Mehmet Zeybek, Afyon
sokaklarında TOGG şaşkınlığı ile sosyal
medyada viral olan çocuklarla buluştu.>>2’DE

Çocukların TOGG sevinci

Emirdağ Belediye Başkanı Serkan Koyuncu'nun gir-
işimleri sonucu Toplu Konut İdaresi Başkanlığı
tarafından ilçeye inşa edilen 174 adet konutlarının
anahtarları AK Parti Afyonkarahisar Milletvekilleri
Ali Özkaya ve İbrahim Yurdunuseven'in teşrif ettiği
törenle sahiplerine teslimedildi.>>5’TE

174 konutun anahtarları
teslim edildi

Mehmet
Taytak

Bilgisayar korsanlarına
yönelik operasyon

Uyuşturucu operasyonunda
yakalanan 4 kişiden 2’si
tutuklandı
Afyonkarahisar’da
gerçekleştirilen uyuşturucu
operasyonunda gözaltına
alınan 4 kişiden 2’si
tutuklandı.>>3’TE

Afyonspor için
toplandılar

HABERİ 4’TE

Takdir alan öğrencilere
ayakkabı hediyesi
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Ataköy Kadın Kültür Evi açıldı
Belediye Başkanı Mehmet Zeybek’in tarihi yapıları geri kazandırma atağı hız kesmeden devam ediyor. Cumhuriyet dönemi yapılarından

“Ataköy İlkokulu” diye bilinen tarihi bina restorasyon çalışmaları ardından Ataköy Kadın Kültür Evi olarak hizmete alındı.

Ataköy Kadın Kültür Evi törenle hizmete
açıldı. Belediye Başkanı Mehmet Zeybek ve
eşi Sevim Zeybek’in ev sahipliğindeki

törene; Vali Doç. Dr. Kübra Güran Yiğitbaşı,
Milletvekilleri Ali Özkaya, İbrahim Yurdunuseven,
Başkan Yardımcıları Süleyman Karakuş, Murat
Öner, Benol Kaplan, il protokolü, birim müdürleri,
Mahalle Muhtarı Muharrem Özdemir, hanımlar ve
Ataköy mahallesi sakinleri katıldı.

HANIMLARDAN TAM NOT ALDI
Hanımların hem ekonomik hem de sosyal anlamda
kalkınmasına katkıda bulunması için
Afyonkarahisar Belediyesi ekipleri tarafından
yenilenen eser, Kadın Kültür Evi olarak hizmet vere-
cek. Belediye Başkanı Mehmet Zeybek’in girişim-
leriyle kazandırılan yatırım, mahalle halkından da
tam not aldı. Ataköy halkının kullanımına sunulan
Kadın Kültür Evi bünyesinde meslek edindirme
kursları, Kuran'ı Kerim, dikiş nakış, spor, takı-
tasarım, iğne oyası gibi pek çok alanda eğitim ver-
ilecek. Kütüphane köşesi, oturma alanı, mutfağı
bulunan projede hanımlar sosyalleşip, keyifli soh-
betlerini yapıp, etkinliklerini gerçekleştirebilecekler.

ATAKÖY KADIN KÜLTÜR
EVİ HAYIRLI OLSUN

Törende konuşan Ataköy Mahalle Muhtar
Muharrem Özdemir Vali Yiğitbaşı ve Belediye
Başkanı Zeybek’e teşekkür etti. Hükümetten her
türlü desteği aldığını söyleyen Muhtar Özdemir,
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan’a şükran-
larını ifade etti.
ONLARIN İSTEKLERİNİ GERÇEKLEŞTİRMEYE

ÇALIŞIYORUZ
“Tarihi yapıları kaderine terk etmiyor, yenileyerek
hizmete kazandırıyoruz” diyen Belediye Başkanı
Mehmet Zeybek ise konuşmasında; “Muhtarımız,
istediği hizmeti almadan bırakmıyor. Kendisine
teşekkür ediyorum. Bu bina kaderine terk edilmiş
eski bir ilkokuldu. Konaklarımızı sokak sağlıklaştır-
ma çalışması ile Uzun Çarşı’yı da yine bu çalışmalar
ile Afyon’a yakışır hale getirmek için yeniliyoruz.
Valimiz, Milletvekillerimiz ve birim müdürlerimiz

ile yaptığımız uyumlu çalışmalarla
Afyonkarahisar’ın değerlerini gün yüzüne çıkarıy-
oruz. Onlardan biri de Ataköy Kadın Kültür Evi.
Sayın Valimizin de destekleri ve katkıları ile içinin
döşemesi yapıldı. Burada kadınlarımız ve kızlarımız
aile bütçelerine katkı sağlayabilecekler. Hizmet etm-
eye devam edeceğiz. 58 mahallemizin muhtarları
birbirinden değerli. Onların isteklerini gerçek-
leştirmeye çalışıyoruz. Hayırlı uğurlu olsun”
ifadelerini kullandı.

TARİHİ DEĞERLERİ KORUDUK
Milletvekili İbrahim Yurdunuseven ise; “Ataköy çok
güzel hizmetler alıyor. Tarihi değeri koruduk.

Onları değerlendirmek adına bu ilkokulu işlevsel
hale getirdik. Manevi değerler eğitiminin de burada
yapılması kanaatindeyim. Kültürümüze sahip çık-
tığı için Belediye Başkanımıza, belediye çalışanlarına
ve Ataköy halkına teşekkür ediyorum. İnşallah
hayırlı hizmetler yapmak nasip olur. Hayırlı uğurlu
olsun” şeklinde konuştu.

TARİHİ BİR MEKAN RESTORE EDİLDİ
Milletvekili Ali Özkaya’da konuşmasında bu güzel
eserin hanımefendilerin maddi ve manevi hayatına
önemli katkılar sağlayacağını belirterek; “Tarihi bir
mekân belediyemizin öncülüğünde restore edilerek
hizmete sunuluyor. Hanım kardeşlerimiz buradan

çokça istifade etsinler. Burası hem maddi hem
manevi anlamda gençlerin ve hanımefendilerin
kendilerini geliştirmesine katkı sağlayacak bir
mekan haline dönüştü. Ataköy gelişiyor, büyüyor.
Doğru hizmet istendikten sonra gerekli ihtiyaç
olduktan biz bu ihtiyaç ve talepleri yerine getirmek
için buradayız. Ataköy Kadın Kültür Evimiz hayırlı
olsun. Emeği geçen Başkanımıza, Valiliğimize,
Muhtarımıza teşekkür ediyorum” dedi.

KADINLARIMIZIN BURADA ÇOK GÜZEL
İŞLER ÇIKARTACAĞINA İNANIYORUM

Vali Doç. Dr. Kübra Güran Yiğitbaşı ise; “
Afyonkarahisar’ın şehir olarak kendine özgü
biçimde başlattığı önceki valimiz döneminde ve şu
anda da hızla devam ettirilen kadın kültür evlerimize
bir yenisi daha eklendi. Afyonkarahisar’daki 20 olan
kadın kültür evi sayısı Ataköy ile birlikte 21’e ulaştı.
İlçeler ve beldelere gittiğimiz zaman kadınlarımızla sık
sık bir araya geliyoruz. Kadın Kültür Evleri ve
Kooperatiflerimiz sayesinde kendilerini daha fazla
sosyal hayata dâhil olmuş hissetmeleri ve yeteneklerini
ortaya çıkarabilmeleri onların kendine olan özgüven-
lerini çok daha fazla artırıyor. Ev ekonomilerine katkı-
da bulunmaları da onları çok mutlu ediyor. Bu vesileyle
deprem bölgesine destek olan, hizmet eden kadın
kooperatiflerimize kültür evlerimize teşekkür ediy-
oruz. Yaptığınız her türlü çalışmadan çabadan dolayı
sizlerle gurur duyuyoruz. 2022 Eylül ayından itibaren
yedi aylık süreçte 36 binden fazla kadınımız Kadın
Kültür Evimizde eğitim almış. Yine kültür sanat sosyal
faaliyetlerden 30 binden fazla kadınımız faydalanmış.
Bizler hem belediye başkanımızla hem siyasilerimizle
hem de muhtarlarımızla kadınlarımıza katkı sağla-
maya onlar için böyle imkânlar hazırlamaya devam
edeceğiz. Ataköy Mahallemiz için hayırlı olsun.
Kadınlarımızın burada çok güzel işler çıkartacağına
inanıyorum, güveniyorum” ifadelerini kullandı.
Konuşmalar ardından İl Müftüsü Sinan Kazancı’nın
duası ile Ataköy Kadın Kültür Evi hizmete açıldı.
Tören, Başkanı Mehmet Zeybek ve heyetin mahalle
sakinleri ile sohbet edip, fotoğraf çekinmesi ile son
buldu. >>İBRAHİM ARTIÇ

Çocukların TOGG sevinci
Türkiye’nin yerli ve milli gururu TOGG’u Afyonkarahisar Belediyesi

filosuna dâhil eden Belediye Başkanı Mehmet Zeybek, Afyon sokaklarında
TOGG şaşkınlığı ile sosyal medyada viral olan çocuklarla buluştu.

Okul çıkışı evlerine gitmek üzere olan yanların-
dan TOGG geçen çocuklar, şaşkınlıklarını
gizleyemedi. İçlerinden biri de o anları kayda
aldı. Belediye Başkanı Mehmet Zeybek’in makam
aracı olarak kullandığı TOGG’u gören
Afyonkarahisar’lı çocukların görüntüleri sosyal
medyada yoğun ilgi görmüş, cep telefonu kamer-
alarına yansıyan konuşmaları izleyenleri gülüm-
setmişti. Afyonkarahisar şivesi ile kameraya yan-
sıyan TOGG heyecanı sosyal medyada da en çok
izlenen video olmayı başardı.

BAŞKAN ZEYBEK’TEN
ÇOCUKLARA SÜRPRİZ DAVET

Video sosyal medyada paylaşım rekoru kırınca
bu duruma kayıtsız kalmayan Belediye Başkanı
Mehmet Zeybek çocuklara sürpriz yaptı.
Muhammet Sait Çoban, Ali Öztürk, Burak Salih
İnkaya ve Ömer Öztürk isimli gençlerin hayali
davetle gerçek oldu. Afyonkarahisar’ın Uydukent
Mahallesi’nde tesadüfen rastladıkları yerli ve
milli gururumuza verdikleri tepkiyle şaşkınlık-
larını gizleyemeyen çocuklar, Belediye Başkanı

Mehmet Zeybek’in daveti üzerine TOGG’la şehir
turu attı.

HAYALLERİ GERÇEK OLDU
Sosyal medyanın gündemine düşen videoyu seyre-
den Başkanı Mehmet Zeybek sürpriz yaptığı çocuk-
ları önce makamında misafir etti, hediyeler verdi,
ardından da TOGG’a bindirerek birlikte şehir turu

attı. Direksiyon başına geçen Zeybek
çocuklarla birlikte keyifli bir gezintiye
çıktı. Bu yolculukta çocuklar araçla ilgili
merak ettikleri soruları Başkan
Zeybek’e yönelterek, sohbet etti. Çocuk-
ların merakları, ilgileri, sevinçleri ve
şaşkınlığı da araç içi kamerasından görüntülendi. ZEYBEK TOGG İLE

ÇOCUKLARI EVLERİNE BIRAKTI
Çocukların yerli ve milli otomobil TOGG'a binme
hayalini gerçekleştiren Zeybek, sürprizini onlarla
birlikte NO 03 kafede eğlenceli vakitler geçirerek
tamamladı. Sokaktaki Afyonkarahisarlılarında
meraklı bakışları ile birlikte TOGG turu, dondur-
ma ve pasta keyfi ile sona erdi. Zeybek, Karşıyaka
Mahallesinde ikamet eden çocukları evlerine
kadar bıraktı. Çocukların aileleri ve vatandaşlar
ise alkışlarla Başkan Zeybek’i kutlarken hatıra
fotoğrafları çekinildi. Mahallesine TOGG gelen
diğer çocuklar ise araca binme fırsatı bularak
mutluluk yaşadı. Hemşehrileri ile de kucaklaşan
Zeybek unutamayacakları bir anı yaşayan çocuk-
lar ve aileleri teşekkür etti. >>MEVLÜT TINAS

Kübra Güran Yiğitbaşı Mehmet Zeybek Ali Özkaya İbrahim Yurdunuseven
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AK Parti'li belediye başkanının aracı tırla
çapıştı, feci kaza anı kameraya yansıdı

Afyonkarahisar’da Dişli beldesi AK Parti
Belediye Başkanı Süreyya Güvenir'in aracı ile tır
çarpıştı. Kazada Başkan Güvenir yaralanırken

feci kaza anı anbean kameraya yansıdı.

Kaza, Emirdağ ilçesi Suvermez kavşağında
meydana geldi. A.Y. yönetimindeki 03 KV
490 plakalı tır kavşakta H.A.G. yönetimin-

deki 03 AS 360 plakalı otomobille çarpıştı. Kazada
araç içerisinde bulunan Bolvadin’in Dişli
beldesinin AK Partili Belediye Başkanı Süreyya
Güvenir yaralanırken, araç şoförü H.A.G. ve
Afyonlu yerel pop sanatçısı Alp Güvenir kazayı
yara almadan atlattı. Başkan Güvenir, çevredeki-
lerin haber vermesi ile bölgeye gelen ambulanslar

ile Emirdağ Devlet Hastanesine kaldırıldı.
Yaralıların sağlık durumlarının iyi olduğu
bildirildi. Kazanın ardında jandarma tarafından
inceleme başlatırken, Başkan Güvenir'in yara-
landığı kaza anı ise bir iş yerinin güvenlik kam-
erası tarafından saniye saniye kaydedildi.
Görüntüde kavşağa giren tırın büyük bir hızla
başkan Güvenir'in bulunduğu araca çarpıp bir
kaç metre sürüklediği görülüyor
>>İHA

9 yıl 10 ay hapis cezası ile aranan
şahıs polis tarafından yakalandı

Afyonkarahisar’da 9 yıl 10 ay hapis cezası ile
aranan bir şahıs polis tarafından yakalandı.

Bolvadin İlçe Emniyet Müdürlüğü tarafından
aranan şahısların yakalanması yönelik çalışma
yapıldı. Hakkında farklı mahkemeler tarafından
verilen 9 yıl 10 ay cezası ve 2 ayrı dosyadan ifade-

si alınması için aranan M.D., isimli şahıs polis
tarafından yakalandı. Şahıs emniyetteki işlem-
lerinin ardından çıkarıldığı mahkeme tarafında
tutuklanarak cezaevine gönderildi.>>İHA

Bilgisayarkorsanlarına
yönelik operasyon, 2 gözaltı
Afyonkarahisar’da iki kişinin toplamda 175 bin TL’lik banka
hesaplarını boşaltan 2 hacker (bilgisayar korsanı) Adana ve

Kayseri’de yapılan eş zamanlı operasyonlarla yakalandı.
Edinilen bilgilere göre, İl
Emniyet Müdürlüğüne bağlı
Siber Suçlarla Mücadele Şube
Müdürlüğüne başvuran 2 şahıs
banka hesaplarındaki 175 bin
TL’nin bilgileri ve rızaları dışın-
da başka hesaplara transfer
edildiğini söyleyerek şikayetçi
oldu. Bunun üzerine harekete
geçen siber polisi olayı gerçek-
leştiren kişilerin K.D. ve S.T.,
isimli şahıslar olduğunu tespit
etti. Ardından şahıslar Adana ve
Kayseri’de yapılan eş zamanlı
operasyonlarda gözaltına alındı.
Şahısların işlemlerinin ardından
adliyeye sevk edilecekleri
bildirildi.>>İHA

Afyonkarahisar’da kaza
Olay, Erkmen Mahallesi’nde bulunan Horan Parkı'na
bağlantı yolunda meydana geldi. Edinilen bilgilere
göre, H.S. idaresindeki 61 BE 715 plakalı araç, Horan
Parkı’ndan Huzurevi istikametine seyir halindeyken
direksiyon hakimiyetinin kaybedilmesi sonucu elek-
trik direğine çarptı. Sürücü kontrol amaçlı Bolvadin
Devlet Hastanesi’ne götürüldü. Olayla ilgili soruştur-
ma başlatıldı.>>İHA

Uyuşturucu operasyonunda
yakalanan 4 kişiden 2’si tutuklandı

Afyonkarahisar’da gerçekleştirilen uyuşturucu
operasyonunda gözaltına alınan 4 kişiden 2’si tutuklandı.

Operasyon, Bolvadin İlçe Jandarma
Komutanlığına bağlı ekipler tarafından gerçek-
leştirildi. Aldığı bir istihbarat üzerine harekete
geçen jandarma ekipleri, ilçede önceden belir-
lenen çok sayıda adrese eş zamanlı baskınlar

düzenledi. Baskında haklarında yakalama kararı
bulunan E.K., A.A., C.Ü. ve İ.B. gözaltına alındı.
Adliyeye sevk edilen şahıslardan E.K. ve İ.B.,
tutuklanırken, diğer iki şahıs hakkında ise adli
kontrol kararı uygulandı.>>İHA



4419 Haziran 2023 PAZARTESİ

Ucuz güneş gözlüğü UV
ışınlarından korumuyor
Göz Hastalıkları Uzmanı Dr. Yelda

Ertürk, güneş ışınlarının, göremedi-
ğimiz dalga boyları sebebiyle insan

sağlığı için bazı riskler barındırdığına dikkat
çekerek, insan gözünün 400-700 nanometre
arası dalga boylarını ayırt etme yeteneğine
sahip olduğunu, mor ötesi anlamında UV
ışınlarının görülemeyeceğini ve dalga boyu-
nun büyüklüğüne göre UVA, UVB ve UVC
olarak üçe ayrıldığını ifade e<i. Bunlardan
UVC’nin en tehlikelisi olmasına rağmen
atmosferde tutulduğu için insanlara zarar
vermediğini, ha<a yapay olarak üretilerek
mikrop öldürücü fonksiyonu ile mekan ve
alet sterilizasyonu için kullanıldığını belir-
ten Dr. Ertürk, “UVA ve UVB ise korunma-
mız gereken güneş ışınlarıdır ve korunma
araçları olarak şapka, siperlik ve güneş göz-
lüğü kullanılmalıdır” dedi. Güneş gözlüğü
seçerken dikkat edilmesi gerekenlere deği-
nen Dr. Ertürk “Gözümüze gölge yapan tüm
camlar bizi UV ışınlarından korumaz. Ha<a
göz kapağının kısılma ve göz bebeğinin
küçülme ile sağlayacağı korunmadan da bizi
mahrum bırakarak, büyümüş göz bebeği-
mizden ışınları alarak göz sağlığımız için
tehdit oluşturur. Aksesuar için olarak ucuz
güneş gözlüğü kullanmak yerine hiç güneş
gözlüğü takmamak daha iyidir. Bu yüzden
güneş gözlüğü tercih ederken, yüzde 100
UVA ve UVB blokajı ve cam kalitesine özen
göstermelisiniz” diye konuştu.

“UCUZ GÖZLÜKLER YÜZDE
40 UV BLOKAJI YAPAR”

Gözlüğün UV koruma derecesinin, camın
koyuluğu, rengi, markası veya fiyatı ile tes-
pit edilemeyeceğini vurgulayan Dr. Ertürk,
“UV koruma derecesini camın hammaddesi
ve sahip olduğu UV hedefli kaplama belir-
ler. Bu kaplamaya sahip olmayan gözlükler
yüzde 88 oranında, kaplamalı camlara sahip
olan gözlükler ise yüzde 100 oranında UV
blokajı yapar. Ucuz gözlüklerin camı ise tria-
setat adında bir maddeden yapılır. Bu mad-
deden yapılan gözlüklerin UV blokajı ise
yüzde 40 civarındadır. Bu koruma yeterli
değildir” dedi. Gözlük alındığı zaman mut-
laka kalite belgesinin sorulması gerektiğinin
altını çizen Dr. Ertürk bu kalite belgesinde
de yüzde 99 ve üzerinde UV koruması olup
olmadığına ya da 400 nanometre altındaki
ışınları geçirip geçirmediğine bakılması
gerektiğini söyledi. Cam kalitesini anlama-
nın bir başka yolunun ise gözlüğü taktıktan
sonra dikey bir çizgiye odaklanmak olduğu-

nu belirten Dr. Ertürk, “Bu bir pencere kena-
rı da olabilir. Gözlüğü hafifçe yukarı aşağı,
sağa sola hareket e<irdiğimizde bu çizgide
oynama oluyorsa ya da kırılmalar söz konu-
su ise o gözlük uygun değil demektir. Bu
durumda farklı gözlüklerin tercih edilmesi
gerekir” dedi. Cam rengiyle ultraviyole
koruma arasında bir ilişki olmadığını vurgu-
layan Dr. Ertürk şunları söyledi: “Her koyu
renkli gözlük bizi zararlı ışınlardan koru-
maz. Güneş gözlükleri uluslararası normlara
(EN, ANSI, TSE) uygun olmalıdır. Kolay
kırılmayan ve dayanıklı olmalıdır. Güneş
gözlükleri spor yaparken veya diğer aktivi-
telerde kırılarak göze zarar verebilir. Araç
kullanırken görüş netliğimizi azaltmayan
trafik lambalarını görebileceğimiz özellikte
ve koyulukta olmalıdır. Çerçevesinin büyük-
lüğü ve sapların kalınlığı UV’nin göze ulaş-
masına engel olan dizaynlar tercih edilmeli,
kaşların üzerine çıkan, yanaklara değmeyen
yanlardan da UV’nin girişine engel olacak
kalınlıkta çerçeveler seçilmelidir. Camda
polarize filtre olması, camın UV filtre etme
özelliği olduğunu göstermez. Polarize filtre
sadece yüzeyden yansıyan ışınları tutarak
görüş netliğini artırır. Bu özellik sürücüler
ve denizciler için faydalıdır ancak LED
ekran kullanan pilotlara tavsiye edilmez.
Çünkü polarize filtreli camlar LED ekranla-
rın görülmesine engel olur.” Fazla UV ışınla-

rına maruz kalan gözlerde, göz etrafındaki
ve göz kapaklarındaki deride ayrıca göz içi
dokularda kanser gelişme riskinin ar<ığını
da ifade eden Dr. Ertürk UV ışınlarının; aler-
jik konjonktivite, halk arasında kuş kanadı
denen pterjiyuma, gözün şeffaf tabakası
olan korneada hasara, kataraktın oluşması-
na neden olabileceğini söyledi. Ayrıca UV
ışınlarının, sarı nokta denilen ve görüş kes-
kinliğinin en yüksek seviyede sağlandığı,
gözün arkasında yer alan retina tabakasın-
daki makulada kalıcı ve gözlükle dahi
düzelmeyen bozulmaların oluşmasına
neden olabileceğini sözlerine ekledi.

“YAZ AYLARINDA UV IŞINLARININ
ETKISI 3 KAT ARTIYOR”

UVA ve UVB radyasyonunun yaz aylarında
diğer aylara oranla en az 3 kat daha fazla
olduğu için özellikle plajda, denizde ve rakı-
mı yüksek yerlerde mutlaka güneş gözlüğü
kullanmak gerektiğini vurgulayan Dr.
Ertürk yüzey yansıması nedeniyle su sporla-

rı ve karda yapılan aktivitelerde de güneş
gözlüğü kullanmak gerektiğini dile getirdi.
Çocukların aynı ortamda güneş ışınlarına
maruziyetinin bizden fazla olduğunu kay-
deden Dr. Ertürk, çocuklarda görülen alerji-
lerin en büyük sebeplerinden birinin güneş
ışınları olduğunu; çocuklarda da gözlük kul-
lanımının çok önemli olduğunu söyledi.
Gözlük camlarını temizlerken de dikkatli
davranmak gerektiğinden bahseden Dr.
Ertürk, “Elinize ne geçerse onunla silmek
değil de yumuşak pamuklu bir bez veya özel
optik temizleme ürünleri tercih edilmelidir”

diye konuştu. Dr. Ertürk sonuç olarak güneş
gözlüklerinin, görüş netliğini artırıp göz
yorgunluğuna engel olduğuna ve en önemli-
si güneşten gelen zararlı UV ışınlarından
gözlerimizi koruduğuna değindi; bu neden-
le sadece yazın değil diğer mevsimlerde de,
gün ışığı yansımalarının olduğu havalarda
güneş gözlüğü takılmasını tavsiye
e<i.><İHA

Afyonkarahisar Vali Vekili Mehmet Keklik
idaresinde toplanan kent protokolü Afyonspor’un
son durumunu değerlendirerek, kulüpte yaşanan

sorunların tekrar yaşanmaması için kalıcı çözümlerin
üretilmesi yönünde çeşitli çalışmalar başlattı.

Afyonspor için yapılacak çalışma ve proje-
ler için Milletvekilleri Ali Özkaya, İbrahim
Yurdunuseven Vali Vekili Mehmet Keklik,
Belediye Başkanı Mehmet Zeybek, Kulüp
Yöneticileri bir araya gelerek toplantı ger-

çekleştirdi. Futbolcuların boşa düşmemesi
için girişimde bulunulmuş ve gerekli kay-
nak bulunmuştu. Bununla birlikte kalıcı
projeler masaya yatırıldı.
>>İZZET IŞIK

Göz Hastalıkları Uzmanı Dr. Yelda Ertürk, “Aksesuar için ucuz güneş gözlüğü kullanmak yerine
hiç güneş gözlüğü takmamak tercih edilmelidir” dedi. Gözlük camlarını temizlerken de dikkatli

davranmak gerektiğinden bahseden Dr. Ertürk “Elinize ne geçerse onunla silmek değil de
yumuşak pamuklu bir bez veya özel optik temizleme ürünleri tercih edilmelidir” diye konuştu.

Afyonspor için toplandılar
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174 konutun anahtarları
teslim edildi

Emirdağ Belediye Başkanı Serkan Koyuncu'nun
girişimleri sonucu Toplu Konut İdaresi Başkanlığı
tarafından ilçeye inşa edilen 174 adet konutlarının

anahtarları AK Parti Afyonkarahisar Milletvekilleri
Ali Özkaya ve İbrahim Yurdunuseven'in teşrif ettiği

törenle sahiplerine teslim edildi.

Törendeki konuşmasında önceki seçim
döneminde bazı kesimlerin anahtar
dağıtılıyormuş nerde bu anahtar diye algı

oluşturmaya çalıştıklarını hatırlatan Emirdağ
Belediye Başkanı Serkan Koyuncu, “işte anahtar-
larımız burada hak sahiplerine teslim ediyoruz”
diye seslendi. Başkan Koyuncu konuşmasının
devamında : "Böylesi anlamlı ve güzel bir günde
yoğun programlarından vakit ayırıp bizlerin ve
halkımızın mutluluğunu paylaştıkları için sayın
milletvekillerimize şükranlarımı sunuyorum.
Anahtar teslim törenini gerçekleştirdiğimiz 174
adet TOKİ Konutları için Sayın
Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan'a,
sayın milletvekillerimiz ile il ve ilçe başkan-
larımıza sizlerin huzurunda bir kez daha
teşekkür ediyorum. İlçemiz git gide büyüyor.
İnşallah yine buraya Adaçal Mahallesine yapıla-
cak olan 316 adet TOKİ Konutlarının hak sahip-
leri belirlendi inşallah bir kaç ay içinde ihalesi
yapılacak. İnşallah yine burada sayın
Cumhurbaşkanımız önderliğinde temelini hep
birlikte atacağız. Müjdelerimiz bitmiyor.
Bugünkü konu başlığımız TOKİ olduğu için
buradan devam ediyorum. Diğerlerine hiç gir-
miyorum. TOKİ vasıtasıyla yapılacak olan 200
adet iş yeri projesinin 100 tanesin yer tespiti
yapıldı. 174 başvuru var bu başvuruların
tamamına TOKİ sanayi sitesi iş yerlerinin çalış-
maları inşallah kısa süre içinde başlayacak. Yine
500'e yakın müstakil arsaların parselasyonu
yapıldı, 200'e yakın başvuru vardı ve başvuru
yapanların hepsi arsa sahibi oldu bu günlerde o
da açıklanacak. Arsa sahiplerine hayırlı olmasını
diliyorum. Konuşmalarımı tamamlarken sayın
milletvekillerimizden Emirdağ adına bir
talebimiz olacak. 4. etap 316 TOKİ konutu
sayısını en az 500 adet olmasını sayın milletvekil-
lerimizden Emirdağ halkı adına talep ve arz
ediyorum. Bir kez daha TOKİ konutlarının hak
sahiplerine hayırlı olmasını diliyor, sağlık, mut-
luluk ve huzur içinde oturmalarını temenni ediy-
orum.’’ ifadelerini kullandı.

GÖĞSÜMÜZ KABARIYOR
Törende konuşma gerçekleştiren AK Parti
Afyonkarahisar Milletvekili İbrahim
Yurdunuseven: "Güzel bir cuma gününde güzel
bir açılış yapmak için sizlerle birlikteyiz. Biz esel-
er bitip de açılışa geldikçe göğsümüz kabarıyor.
Çünkü söz vermişiz elhamdülillah yerine getir-
mişiz. Tabi biz bu eserleri başta sayın
Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan’ın
talimatlarıyla yerine getirip takipçisi oluyoruz.
Tabi çok çalışkan ve değerli bir Belediye
Başkanımız var sağ olsun bizleri hiç boş bırak-

mıyor her geldiğinde bir şeylerin sözünü alıp
gidiyor. Bizlerde burada sözünü verdiğimiz
TOKİ konutlarını yapmaya devam edeceğiz.
Bakın kıymetli hemşehrilerim deprem bölgesine
680 bin TOKİ konutu yapacağız. Şuanda yaklaşık
190 bininin temeli atılmış durumda inşallah bir
iki yıl içerisinde tamamını yapıp teslim edeceğiz.
Ama bu arada ne yapıyoruz daha önce söz
verdiğimiz 'ilk evim ilk iş yerim' projelerine de
devam ediyoruz” dedi.

NE SÖZ VERDİYSEK TEK
TEK YERİNE GETİRECEĞİZ

“Yani deprem bölgesine gidiyoruz diye diğer
bölgeleri de boş bırakmıyoruz” diyen
Yurdunuseven: “İnşallah 3. Etap 316 TOKİ
konutlarının ihalesi de hemen yapılacak. İlk iş
yerim arsalarının büyük bir kısmı sahiplerini bul-
muş. Dolayısıyla bizler ne sözü vermişsek yerine
getiriyoruz sizlere verdiğiniz sözleri de yerine
getireceğiz. Tabi bunun karşılığını Emirdağ
bizlere veriyor. Özellikle gurbetin Başkenti
Emirdağ bunun karşılığını Cumhurbaşkanımıza
desteğiyle veriyor. Bunun yanı sıra Belçika'da da
veriyor. 28 Mayıs'taki Cumhurbaşkanlığı seçi-
minden yurt dışından en büyük oy oranı
Belçika'dan geldi. Tabi Belçika deyince de
Emirdağlılar geliyor akla. Sayın
Cumhurbaşkanımıza destekte Avrupa'daki bir-
inci oldunuz Afyonkarahisar'da da sıraya girdi-
niz. Cumhurbaşkanımıza bizlere omuz verdiniz
Allah hepinizden razı olsun. Meclisteki çalış-
malarımız devam ediyor inşallah 1 Temmuzdan
itibaren Emirdağ'a Afyonkarahisar'a ne söz ver-
mişsek tek tek yerine getireceğiz. Bizler çalışa-
cağız sizler de bizleri çalıştıracaksınız. Hak
sahiplerinin güle güle oturmalarını diliyorum.
Tabi buradan Sayın Cumhurbaşkanımız Recep
Tayyip Erdoğan'a çok teşekkür ediyorum o
olmasaydı onun ufkunun genişliği olmasaydı
TOKİ konutları olmazdı. Bakın deprem böl-
gesinde en az hasarlı konutlar TOKİ konutları
elhamdülillah. Bütün inşaatlarımızı da bu şekilde

yapıyoruz. Buradan inşaatı gerçekleştiren fir-
mamıza da ayrıca teşekkür ediyorum konutlar
çok güzel görünüyor." ifadelerini kullanarak hak
sahiplerine hayırlı olması temennisinde bulundu.

KONUTLARIMIZI TESLİM EDİYORUZ
İbrahim Yurdunuseven'den sonra tören alanında
bir konuşma gerçekleştiren AK Parti
Afyonkarahisar Milletvekili Ali Özkaya: "Dünyada
mekan ahirette iman. İman ile mekan önemli.
İnsanın huzur içinde oturacağı konutunun olması
çok kıymetli. Deprem afetini yaşadığımızda gördük
ki TOKİ konutları olağanüstü bir titizlikle
olağanüstü bir mühendislikle yapıldığı için binlerce
şükür en az hasarı onlar aldı. İşte bu bizim TOKİ
konutlarını daha fazla yapmamızı, sosyal konut-
ların daha fazla genişletmemizi ve özellikle dar
gelirli ailenin bu konutlara daha fazla sahip
olmasını gerekli kılıyor. Bizde buna gayret ediy-
oruz. 1 etap bitmişti, 2. Etabını teslim ediyoruz,
inşallah Sayın Belediye Başkanımızın dediği gibi
300 adeti 500'e tamamlayıp daha fazla vatan-
daşımızın TOKİ konutuna sahip olmasına vesile

oluruz. Bazen diyorlar devlet bu tabi yapacak diye
ben de diyorum bu devlet yeni mi kuruldu diye.
Yüz yıldır bu devlet yok muydu? Recep Tayyip
Erdoğan gelinceye kadar neden kimsenin aklına
gelmedi dağa taşa köye kasabaya ilçeye böyle
konutları yapmak. Vatanını milletini seven bir lider
geldi her türlü gayreti sarf ediyor vatandaşı huzur
içinde otursun diye. İnşallah şimdi konutlarımızı
teslim edeceğiz. Hak sahiplerine tekrar hayırlı
olsun, Rabbim güle güle oturmayı nasip etsin."
ifadelerini kullandı.

YOĞUN KATILIM
Konuşmaların ardından hak sahiplerine anahtarları
teslim edilirken TOKİ konutları içerisinde
incelemelerde bulunuldu. Teslim törenine AK Parti
Afyonkarahisar Milletvekilleri Ali Özkaya ve
İbrahim Yurdunuseven, AK Parti İl Genel Meclis
üyeleri, Emirdağ Belediye Başkanı Serkan Koyuncu,
AK Parti İlçe Başkanı Erkan Karakuş, Emirdağ İlçe
Müftüsü Vahit Demiral, Adaçal Mahalle muhtarı
Fuat Akgün ile çok sayıda vatandaş katıldı.
>>İZZET IŞIK

Yüzme kursları başladı
Sandıklı Belediye Başkanı Dr. Mustafa Çöl tarafından ilçeye
kazandırılan, Jeotermal su kullanılan Yarı Olimpik Yüzme

Havuzumuzda, belirli yaş kategorisindeki yüzme kursları başladı.

Uzman kurs hocaları refakatinde gerçekleştirilen
kurslarda, değişik yaş gruplarındaki çocuk ve
gençlerimiz, Yarı Olimpik Yüzme
Havuzumuzda, ücretsiz olarak yüzme kursu
almaya başladı. Konuyla ilgili olarak bir açıklama
yapan Belediye Başkanı Dr. Mustafa Çöl;
“Sandıklı Belediyesi olarak, sağlıklı yaşamın ve
sporun yaygınlaştırılması konusunda büyük
önem veriyoruz. Sandıklı Belediyemize ait jeoter-
mal su kullanılan yarı olimpik yüzme havuzu-
muzda, çocuk ve gençlere yönelik yüzme kursları
başlamış bulunmaktadır. Yüzme, sadece bir spor
dalı değil, aynı zamanda hayat kurtaran bir
beceridir. Bu bilinçle, çocuklarımızın ve gençlerim-
izin suyla doğru ve güvenli bir şekilde ilişki kura-
bilmelerini sağlamak amacıyla yüzme kursları
düzenlemeye karar verdik. Amacımız,
Sandıklımızın her bireyine yüzme yeteneği
kazandırmak ve su sporlarına ilgi duyanları
desteklemektir. Yüzme kurslarımız, deneyimli ve

uzman eğitmenler eşliğinde gerçekleştirilmekte-
dir. Kurslarımız, farklı yaş gruplarına yönelik
düzenlenmektedir, böylece her yaşa uygun eğitim
imkânı sunmaktayız. Çocuklarımızın ve gençlerim-
izin yüzme becerilerini geliştirerek suyun keyfini
doğru bir şekilde çıkarabilmelerini hedefliyoruz.
Jeotermal su kullanılan yarı olimpik yüzme havuzu-
muz, modern ve hijyenik bir ortamda yüzme imkânı
sunmaktadır. Sağlık ve güvenlik standartlarına tam
uygunluk gösteren tesisimizde, kursiyerlerimiz
güvenle yüzme becerilerini geliştirebileceklerdir.
Tüm Sandıklı halkını, çocuklarımızın ve gençler-
imizin bu fırsattan yararlanmaları konusunda
teşvik ediyorum. Sağlıklı bir gelecek için spor ve
suyla iç içe büyüyen nesiller yetiştirmek hep-
imizin ortak sorumluluğudur. Ben bu vesileyle
emeği geçen herkese teşekkür ediyor, kur-
sumuza katılan herkesin, Yarı Olimpik Yüzme
Havuzumuzun keyfini çıkartmalarını diliyo-
rum.” İfadelerine yer verdi. >>İZZET IŞIK
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Bakan Uraloğlu, “Bölgesel
ticarete olumlu yansıyacak”

Ulaştırma ve Altyapı Bakanı Abdulkadir Uraloğlu, Zengezur Koridoru’nun Azerbaycan ile Nahçıvan’ı
birleştireceğini ve Türkiye ile yeni ulaşım bağlantısını sağlayacağını belirterek, “Zengezur Koridoru’nun
hayata geçmesi Pekin’den Londra’ya uzanan doğu-batı ticaretinin artışına olumlu katkı sağlayacak” dedi.

Ulaştırma ve Altyapı Bakanı
Uraloğlu'nun Cumhurbaşkanı
Recep Tayyip Erdoğan’ın

Azerbaycan ziyaretinde mevkidaşı
Azerbaycan Cumhuriyeti Dijital
Gelişim ve Ulaşım Bakanı Reşat
Nebiyev ile yaptığı görüşmelerde öne
çıkan başlıklardan biri de Zengezur
Koridoru oldu. Bakanı Uraloğlu,
Azerbaycan’ın batı kısımları ile
Nahçıvan Özerk Cumhuriyeti'ni
Ermenistan üzerinden Zengezur böl-
gesinden geçecek kara ve demir yolu
hatlarıyla birleştirecek olan Zengezur
Koridoru’nda mevcut durum ve yapıl-
ması planlanan çalışmalarla ilgili son
gelişmeleri değerlendirdi. Bakan
Uraloğlu, “Zengezur Koridoru, ilerle-
yen zamanlarda Güney Kafkasya’da
ekonomik iş birliğinin geliştirilmesi
konusunda yeni imkanlar sağlayacak.
Zengezur Koridoru’nun işlerlik kazan-
masıyla beraber, orta koridorun
demiryolu ve karayolu yük taşıma
kapasitesi artacak, bu da Pekin’den
Londra’ya uzanan Doğu-Batı ticareti-
nin artışına olumlu katkı sağlayacaktır.
Orta koridorun etkinliğinin artmasıyla
hem Azerbaycan ile Hazar Denizi üze-
rinde geliştirilebilecek projeler hem de
Nahçıvan ve Rusya ile ulaşım ve ener-
ji alanında sağlanabilecek iş birlikleri
ile ülkemizin bölgedeki stratejik konu-
munun önemi artacaktır” dedi. Bakan
Uraloğlu, hattın Ermenistan sınırına
kadar olan kısmının inşaatının devam

ettiğini, Horadiz’den Nahçıvan’ın
Ordubad iline uzanan 166 kilometrelik
yeni demiryolu inşa edileceğini ve hat-
tın Ermenistan kısmının Zengezur böl-
gesinden geçecek olan 43 kilometrelik
bölümünün inşaatı için Azerbaycan ile
Rusya arasında görüşmeler yapılacağı-
nı açıkladı. Bakan Uraloğlu, bu bağ-
lamda demiryolu hattıyla paralel ola-
rak karayolu hatlarının da devreye gir-
mesinin söz konusu olduğunu kaydet-
ti. Türkiye ile Azerbaycan arasında
yeni ulaşım bağlantısı sağlayacak olan
Kars-Nahçıvan Demiryolu Projesi çer-
çevesinde Türkiye ile Azerbaycan ara-
sında yeni ulaşım bağlantısı sağlanaca-
ğına dikkat çeken Bakan Uraloğlu,
“Ordubad’dan Nahçıvan’ın kuzeyinde
bulunan Velidağ istasyonuna kadar

olan 158 kilometrelik hat kapsamlı ola-
rak tamir edilecek. Ayrıca hat,
Velidağ’dan Ermenistan sınırına kadar
14 kilometre uzatılacak. Bu sayede
Kars-Tiflis-Bakü üzerinden
Gürcistan’a bağlanan yapıya alternatif
olarak Kars-Dilucu üzerinden
Nahcivan’a bağlanarak koridora eriş-
mek mümkün olabilecek” diye konuş-
tu.

BÖLGESEL TICARETE
OLUMLU YANSIYACAK

Ulaştırma ve Altyapı Bakanı Uraloğlu,
Zengezur Koridoru’nun Orta Asya,
Hazar Bölgesi, Azerbaycan ve
Ermenistan’ı Türkiye’ye bağlayan
sosyo-ekonomik, jeopolitik ve jeo-stra-
tejik özelliklere sahip olması ve kori-
dorun Rusya, Azerbaycan, Türkiye ve
Ermenistan arasındaki demiryolu
ağını genişletmesinin bölgesel ticarete

olumlu yansıyacağının altını çizdi.
Zengezur Koridoru’nun önemiyle ilgi-
li bilgiler veren Bakan Uraloğlu, sözle-
rini şöyle sürdürdü: “Koridor, ilerle-
yen zamanlarda Güney Kafkasya’da
ekonomik iş birliğinin geliştirilmesi
konusunda yeni imkanlar sağlayacak.
Zengezur Koridoru'nun işlerlik kazan-
masıyla beraber orta koridorun demir-
yolu ve karayolu yük taşıma kapasite-
si artacak, bu da Pekin’den Londra’ya
uzanan doğu-batı ticaretinin artışına
olumlu katkı sağlayacaktır. Orta kori-
dorun etkinliğinin artmasıyla hem
Azerbaycan ile Hazar Denizi üzerinde
geliştirilebilecek projeler hem de
Nahçıvan ve Rusya ile ulaşım ve ener-
ji alanında sağlanabilecek iş birlikleri
ile ülkemizin bölgedeki stratejik konu-
munun önemi artacaktır. Ayrıca bölge-
de oluşacak yük hareketliliğinin ülke-

mizin Kafkasya sınırındaki illerin eko-
nomik olarak güçlenmesinde ve bil-
hassa lojistik sektörüne yönelik istih-
dam sayılarının artışına olumlu etkile-
ri olabileceği planlanmaktadır.”

ÇOK DAHA AVANTAJLI VE
DAHA AZ MALIYETLI

Çin’in Kuşak Yol Projesi’nin orta kori-
dorunda bulunan bu hat, toplamda 4
bin 256 kilometrelik demiryolunu ve
508 kilometrelik deniz yolunu kapsı-
yor ve Türkiye’yi de içine alıyor. Çin
mallarının orta koridor üzerinden batı-
ya taşınması, kuzey koridoruna (20
gün) ve güney koridoruna (14 gün)
kıyasla daha kısa zaman (12 gün) alı-
yor ve bu koridordaki karayolları ve
demiryollarının daha yüksek standart-
larda ve daha konforlu olmasından
dolayı daha avantajlı ve daha az mali-
yetli görülüyor.>>İHA

Vestel’e ihracat şampiyonluğu ödülü

Türkiye İhracatçılar Meclisi (TİM) 2022 yılı İhracat Şam-
piyonları Ödül Töreni TİM Başkanı Mustafa
Gültepe’nin ev sahipliğinde ve Cumhurbaşkanı Recep

Tayyip Erdoğan’ın katılımıyla düzenlendi. Vestel, elektrik-
elektronik sektöründe 2,3 milyar dolarlık ihracat geliriyle
25’inci kez ihracat şampiyonluğu ödülünü aldı. Dünyanın
160’dan fazla ülkesine yönelik ihracat faaliyetleri ve toplam
satışları içinde yüzde 75’e ulaşan ihracat oranıyla şirket, TİM
tarafından belirlenen genel sıralamada ise 6’ncı oldu. Vestel’in
Türkiye’de en çok ihracat yapan şirketlerin yer aldığı genel
sıralamadaki 6’ncılık ödülünü Cumhurbaşkanı Recep Tayyip
Erdoğan’dan, sektör birinciliği ödülünü ise Ticaret Bakanı
Ömer Bolat’tan alan Zorlu Holding Yönetim Kurulu Başkanı
Ahmet Zorlu, “Zorlu Holding olarak katma değeri yüksek
ihracata odaklanarak ülke ekonomimiz için değer oluşturma-
yı sürdürüyoruz. Türkiye’de ürettiği teknolojiyi dünyanın
160’dan fazla ülkesine ulaştırarak ülkemizin adını dünyanın
dört bir yanına taşıyan Vestel, çeyrek asırdır aralıksız sektö-
rünün ihracat şampiyonu. Bu gurur hepimizin” dedi.

Yurt dışı iş birlikleri ve küresel tica-
rette rekabet gücünü artıracak ham-
lelere devam edeceklerini belirten
Vestel CEO’su Turan Erdoğan,
“Küresel bir teknoloji şirketi olma
yolunda çok önemli mesafe kat etti-
ğimiz bir dönemi geride bıraktık.
Stratejik öneme sahip pazarlarda
büyük ölçekli anlaşmalar gerçekleş-
tirdik. Sektörümüzün 25 yıldır ara-
lıksız ihracat şampiyonu olmanın
gururunu paylaşıyoruz. Ar-Ge, ino-
vasyon, dijital dönüşüm ve sürdü-
rülebilirlik odağımızdan sapmaya-
rak yeni dönemde yeni başarılara
imza atacağız” açıklamasında
bulundu.>>İHA

Vestel, 2,3
milyar dolarlık
ihracat geliriyle
elektrik-elektronik
sektöründe
ihracat
şampiyonluğu
ödülü aldı
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HASTANEMİZ İHTİYACI İÇİN DİJİTAL FLAT PANEL DEDEKTÖR ALIMI
UYGULAMA VE ARAŞTIRMA HASTANESİ

YÜKSEKÖĞRETİM KURUMLARI 
AFYONKARAHİSAR SAĞLIK BİLİMLERİ ÜNİVERSİTESİ

Hastanemiz İhtiyacı İçin Dijital Flat Panel Dedektör Alımı mal alımı 4734 sayılı Kamu İhale
Kanununun 19 uncu maddesine göre açık ihale usulü ile ihale edilecek olup, teklifler sadece elektro-
nik ortamda EKAP üzerinden alınacaktır.  İhaleye ilişkin ayrıntılı bilgiler aşağıda yer almaktadır:
İKN :2023/602419
1-İdarenin
a) Adı :UYGULAMA VE ARAŞTIRMA HASTANESİ 

YÜKSEKÖĞRETİM KURUMLARI AFYONKARAHİSAR 
SAĞLIK BİLİMLERİ ÜNİVERSİTESİ

b) Adresi :Zafer Sağlık Külliyesi Dörtyol Mh. 2078 Sk. No:3 03218 . 
AFYONKARAHİSAR MERKEZ/AFYONKARAHİSAR

c) Telefon ve faks numarası :2722463335-30841 - 2722281430
ç) İhale dokümanının görülebileceği :https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
ve e-imza kullanılarak indirilebileceği 
internet sayfası
2-İhale konusu mal alımın
a) Adı :Hastanemiz İhtiyacı İçin Dijital Flat Panel Dedektör Alımı
b) Niteliği, türü ve miktarı :Dijital Flat Panel Dedektör 2 ADET

Ayrıntılı bilgiye EKAP’ta yer alan ihale dokümanı içinde 
bulunan idari şartnameden ulaşılabilir.

c) Yapılacağı/teslim edileceği yer :Hastanemiz Radyoloji Anabilimdalı
ç) Süresi/teslim tarihi :İşin başlama süresi sözleşmenin imzalanmasından 

hemen sonra başlar. Cihazların teslim ve montaj süresi 
işe başlama tarihinden itibaren 20 gündür.

d) İşe başlama tarihi :Sözleşme imzalandıktan sonra işe başlanır.
3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) tarih ve saati :04.07.2023 - 14:00
b) İhale komisyonunun toplantı yeri :Afyonkarahisar Sağlık Bilimleri Üniversitesi Sağlık 
(e-tekliflerin açılacağı adres) Uygulama ve Araştırma Merkezi Hastanesi Zafer Külliyesi

Dörtyol mah. 2078 sok. C Blok 1. kat İhale Satınalma 
Müdürlüğü AFYONKARAHİSAR

4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde uygulanacak kri-
terler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile fiyat dışı
unsurlara ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir.
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler;
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve ortaklık oran-
larına (halka arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler idarece EKAP’tan alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat bilgileri.
4.1.5 İhale konusu alımın tamamı veya bir kısmı alt yüklenicilere yaptırılamaz.
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir. 
4.3. Mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
4.3.1. İsteklinin teklifi kapsamında sunması gerektiği İdari Şartnamenin 7nci maddesi dışındaki mad-
deleri ile teknik şartnamede belirtilen aşağıdaki belgeler:

5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhaleye sadece yerli istekliler katılabilecek olup yerli malı teklif eden yerli istekliye ihalenin tama-
mında % 15 (yüzde on beş) oranında fiyat avantajı uygulanacaktır.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif verecek olanla-
rın, e-imza kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zorunludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile imzalanarak, teklife
ilişkin e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, her bir iş kaleminin miktarı ile bu iş kalemleri için teklif edilen birim fiyatların
çarpımı sonucu bulunan toplam bedel üzerinden teklif birim fiyat şeklinde verilecektir. İhale sonucun-
da, üzerine ihale yapılan istekli ile birim fiyat sözleşme imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, işin tamamı için teklif verilecektir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri tutarda geçici
teminat vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 90 (Doksan) takvim günüdür.
14.Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
Teklif fiyatı ihale komisyonu tarafından aşırı düşük olarak tespit edilen isteklilerden Kanunun 38 inci
maddesine göre açıklama istenecektir.
Resmi ilanlar www.ilan.gov.tr’de                                                                  BASIN : 1847913

Belge Adı Açıklama

ÜTS Sağlık Bakanlığı Sağlık Hizmetleri Genel Müdürlüğünün Genelgesi doğrultusunda
beyan edilmesi gereken ÜTS belgeleri

Patates üreticilerine 
bitki hastalıklarına karşı uyarı

İl Tarım ve Orman Müdürlüğü Bitkisel
Üretim ve Bitki Sağlığı Şube Müdürlüğü
teknik elemanlarınca patates ekim alan-

larında kontroller yapıldı. Kontrollerinde
ardında yapılan açıklamada ise “İlimizde
mevsim şartlarının yağışlı ve nemli geçme-
sinden dolayı patates ekim alanlarında mil-
diyö ve erken yaprak yanıklığı hastalığı tespit
edilmiştir. Özellikle havaların ısınması ile bu
hastalıkların yayılma riski artmıştır. Üreticileri-
mizin patates ekim alanlarını kontrol ederek
gerekli tedbirleri almaları ve ilaçlamalarını
aksatmamaları gerekmektedir” ifadelerine yer
verildi.>>MEVLÜT TINAS

Afyonkarahisar İl Tarım ve Orman Müdürlüğünden 
yapılan açıklamada patates üreticileri yağışlı geçen 

dönemin ardından bir çok bölgede tespit edilen mildiyö 
ve erken yaprak yanıklığı hastalığına karşı uyarıldı.

Takdir alan öğrencilere ayakkabı hediyesi
Afyonkarahisar’da hayırsever bir iş insanı takdir 

belgesini getiren öğrencilere ayakkabı hediye etti.
Şuhut ilçesinde 2022-2023 eği-
tim öğretim yılının sona erme-
siyle birlikte 16 yıldır rutin ola-
rak ilçe genelindeki takdir alan
öğrencilere bine yakın ayakka-
bı dağıtan hayırsever iş insanı
Turgay Şanlı bu yılda öğrenci-
leri sevindirdi. İlçede takdir
alan öğrenciler, Şuhut ilçe çarşı
merkezine gelerek Şanlı'nın
dağı<ığı ayakkabıları aldılar.
Öğrenciler hem takdir hem de
ayakkabı hediyesi sevincini
yaşadı.>>İHA
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NÖBETÇİ ECZANELER
AKTAN

AKÜ Tıp Fakültesi Karşısı
246 31 50
BAŞAK

Fuar Hastanesi Karşısı
214 09 03
BÜŞRA

Karayolları Arkası Sağlık Ocağı Yanı
213 81 87

Taytak, “2024 yerel seçimlere hazırız”
Milliyetçi Hareket Partisi MYK Üyesi ve Afyonkarahisar Milletvekili Mehmet Taytak, MHP’li belediye başkanlarını ve İGM Üyelerini

TBMM’de misafir etti. 2024 yılında yapılacak olan yerel seçimlere hazır olduklarını söyleyen Taytak, “Sayın Genel Başkanımız Salı günkü
grup toplantısında ‘Belediye seçimlerine hazır mısınız’ diye sordu. Biz de orada kendisine ‘Hazırız’ diyerek söz verdik” dedi.

14 Mayıs genel seçimlerinden sonra Milliyetçi
Hareket Partisi MYK Üyesi ve Afyonkarahisar
Milletvekili Mehmet Taytak’a yoğun bir şekilde
hayırlı olsun ziyaretleri devam ediyor. Ülke
genelindeki teşkilat ve belediye başkanlarının
yanısıra ilimizden de hayırlı olsun ziyaretleri
kabul eden Milletvekili Taytak’ı bugünde MHP’li
belediye başkanlarını ve İGM Üyelerini ziyaret
etti. Belediyelerden Sorumlu İl Başkan Yardımcısı
Recep Yaman’ın da katıldığı ziyarette Milletvekili
Taytak misafirlerini mecliste ağırladı. Milletvekili
Taytak, öğle yemeğinin ardından MHP’li
belediye başkanlarını ve İGM Üyelerini TBMM’de
gezdirdi.

TAYTAK, “BELEDİYELERİMİZDE
OYLARIMIZI ARTIRDIK”

MHP’li belediye başkanları ve İGM Üyelerini ile
toplantı salonunda bir araya gelen Taytak, 2024
yılında yapılacak olan yerel seçimlere hazır
olduklarını ifade etti. Taytak, “Öncelikle 14 Mayıs
tarihinde Cumhur ittifakı olarak 323 milletvekili
ile ve Afyonkarahisarımızda da Milliyetçi
Hareket Partisi'nin bir milletvekili olarak bizleri
Ankara'ya gönderdiniz. Daha önceki dönem-
lerdeki seçimlerimizle şimdi sizlerin belediye
başkanlığı yaptığınız beldelerde ve ilçelerde oy
oranımızdan daha yüksek oylar aldınız. Bu da
gösteriyor ki beldelerinizde, ilçelerinizde eliniz-
den geldiğince daha fazlasıyla hizmet ettiniz. Bu
birlikte gerçekleştirdiğimiz süre içerisinde
Milliyetçi Hareket Partisi belediyelerinin olduğu
yerlerde meydanlarda vermiş olduğunuz sözleri

teker teker yerine getirdiniz fazlasıyla da yerine
getirdiniz. Bu çalışmalarımızın içerisinde Milliyet
Hareket Partisi'nin il genel meclis üyeleri de
sizlerle birlikte beldelerimizde ve köylerimizde
Afyonkarahisar İl Özel idaresinin imkanları
içerisinde aynı şekilde çok büyük hizmetler
yapıldı. Tabii bu yapılan hizmetlerin tamamı
Cumhur ittifakı ruhu içerisinde Cumhur itti-
fakının birlikteliği içerisinde yapıldı. 15 Temmuz
sonrasında kurduğumuz birliğin ve beraberliğin
adı diye ifade ettiğimiz Cumhur ittifakı sayesinde
hem Türkiye'nin hem de Afyonkarahisar’ımızın
milli ve diğer alanlarındaki bütün problemlerini
çözmek için elimizden geldiğince çalıştık,
uğraştık. Demek ki doğru şeyler yaptık,  demek ki
doğru şey yaptınız ki Afyon'da Milliyetçi Hareket
Partisi 17.000'e yakın fazla oy alarak ikinci mil-
letvekilliğimize yaklaşmamıza vesile oldu. Bir

Milletvekili olarak Afyonkarahisar’ımıza temsil
etme görevini bana verdiniz inşallah bundan son-
raki dönemde de daha fazla milletvekili ile
Afyonkarahisar'ımızı mecliste temsil edilir"

TAYTAK, “2024 YEREL
SEÇİMLERE HAZIRIZ”

Taytak, "Önümüzde 2024 mahalli seçimleri var.
Sayın Genel Başkanımızın salı günkü grup
toplantısında bizleri de ayağa kalkarak davet
ederek 'Belediye seçimlerine hazır mısınız' diye
sordu. Biz de orada kendisine 'Hazırız' diyerek
söz verdik. Mevcut belediyelerimize yenisini
ekleyerek çalışmalarımıza devam edeceğiz.
Belediye başkalarımıza ve il genel meclis üyeler-
imize çalışmalarından dolayı teşekkür ediyorum”
dedi.

YAMAN, "28. DÖNEMDE DE HİZMETLER
KATLAYARAK DEVAM EDECEKTİR"

Afyonkarahisar’a yapmış olduğu hizmetlerinden
dolayı Milletvekili Taytak’a teşekkür ederek
konuşmasına başlayan Belediyelerden Sorumlu İl
Başkan Yardımcısı Recep Yaman ise,
“Milletvekilimiz Mehmet Taytak’tan Allah razı
olsun. Başta ilimiz olmak üzere ülke genelinde
birçok hizmetlerde bulunmuştur. Diğer partili
belediye başkanlarının da keşke bizim milletvek-
ilimiz olsaydı ya da biz de hizmetleri keşke
Taytak’tan isteseydik diye özendirerek bir çalış-

ma sergilemiştir. Dolayısıyla milletvekilimiz eline
bir iş aldığı zaman onun, bunun işi diye düşün-
mez onu yapmak için anında biraz önce şahit
olduğumuz gibi not alayım da yarın ilgileneyim
demez. Telefonu eline alır hemen ilgili kurumu
arayarak sorunu direkt çözmeye hedefleyen bir
vekilimizdir. Kendisi yıllardır genel merkez-
imizde hem rahmetli Başbuğumuza yol
arkadaşlığı yapmış hemde Genel Başkanımız
Sayın Devlet Bahçeli Beyefendiye yol arkadaşlığı
yapmış bu yolda da hiçbir zaman satmamış, sat-
mayı asla bilmeyen, gördüğü doğruyu gözünü
budaktan esirgemeyen sayın vekilimize gelecek
dönemde de başarılar diliyoruz” dedi.

BAŞKANLARDAN TAYTAK'A TEŞEKKÜR 
Milletvekili Taytak'a vermiş olduğu desteklerin
dolayı teşekkür eden Belediye başkanları ise,
"2019 yılında yerel seçimlerden önce meydanlar-
da vatandaşlarımıza vermiş olduğumuz sözleri
milletvekilimiz Mehmet Taytak Bey'in destekleri
ile projelerimizi hayata geçirdik. Vermiş olduğu-
muz sözlerin dışında da kendi bölgelerimizde
vizyon projeleri hayata geçirdik. Her yapılan
hizmette vekilimizin çok büyük desteğini aldık.
MHP'li belediyeler olarak çok şanslıyız. Son
dönemimiz de ise vekilimizin destekleri devam
edecektir. Yine belediyelerimizde 3 hilali dalga-
landıracağız" dediler. >>TUĞRUL ŞAHİN 

Mehmet
Taytak

Bolvadin’de halk dansları gecesi ilgiyle izlendi Bolvadin Halk Eğitimi
Merkezi Halk Oyunları
Ekipleri tarafından
13.06.2023 tarihinde Kırkgöz
Kampüsünde Renklerle
Dolu Anadolu Halk Dansları
gösterisi gerçekleştirdi. 

Anadolunun farklı yörelerinden dans
kostüm ve müzik örneklerinin
sergilendiği gecede Dansçılar tarafın-
dan ‘Afyonkarahisar-Kütahya-
Gaziantep-Silifke-Ankara ve Edirne

yöresi oyunları sahnelendi.
Antrenörlüğü: Mehmet Akyıldız
Reyhan Ulu ve Kadir Köse Genel
Sanat Yönetmenliği ise Fehmi
Baytaroğlu ve Öznur Baytaroğlu

tarafından sergilenen gösteride 110
dansçı görev aldı. Aileler ve izleyenler
tarafından ilgiyle takip edilen etkinlik-
te salon tıklım tıklım dolu olurken,
katılımcılar ilçede çapında bu

seviyede kaliteli ve dolu dolu bir
etkinliğin varolmuş olmasından
dolayı memnuniyetlerini dile getir-
erek emeği geçenlere teşekkür ettiler. 
>>İZZET IŞIK 


